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سرقت به روش  
بیهوشی با چای

 در پارک ها
در  ک�ه  نوجوان�ی  س�ارق 
پارک ها طعمه های خود را ابتدا 
با چای آلوده بیهوش و س�پس 
وسایل با ارزش آنها را سرقت 
می ک�رد با هوش�یاری یکی از 

مالباختگان دستگیر شد.
رئي��س کلانتری 210 ش��رق 
ته��ران دی��روز با اع��لام این خبر 
افزود: ف��ردی به ن��ام محمد روز 
ش��نبه به دليل مسموميت شدید 

به بيمارستان بوعلی منتقل شد.
ف��رد مس��موم در حال��ی که 
ب��ه س��ختی صحبت می ک��رد در 
گفت وگو با ماموران کلانتری گفت: 
در پارک نشس��ته بودم که از پسر 
نوجوانی در حالی که یک فلاکس 
چ��ای و تع��دادی لي��وان یک بار 
مصرف در دست داشت یک ليوان 
چ��ای خریدم اما هنوز لحظاتی از 
نوش��يدن چای نگذش��ته بود که 
بيهوش شدم و وقتی تاحدودی به 
خودم آمدم متوجه شدم که تمام 
اموال و موجودی ام به سرقت رفته 
و خب��ری هم از جوان چای فروش 

نيست.
مام��وران پ��س از بررس��ی از 
صحت گفته های ش��اکی س��ریعاً 
ب��ه محل مورد نظر اعزام و با چند 
ساعت تعقيب و مراقبت توانستند 
متهم را در حين فروختن چای به 

قربانی دیگر شناسایی کنند.
این سارق 20 ساله که از حضور 
پليس آگاه شده بود، فلاکس چای 
را روی زمين گذاش��ته و سریعاً از 
معرکه گریخت اما طولی نکش��يد 
که ماموران پس از محاصره پارک 

وی را دستگير کردند.

سرویس اجتماعی-
بزرگ  تهران  پلیس  رئیس 
اقدامات و تمهیدات ویژه پلیس 
برای اولین روز مدرس�ه، سفر 
حج�اج از ف�رودگاه مهرآب�اد 
و رژه هفت�ه دف�اع مق�دس را 

تشریح کرد.
به گزارش کيهان سردار حسين 
رحيمی دیروز در نشس��ت خبری 
خود از آماده باش کامل و بکارگيری 
یک هزار نيروی کمکی طرح ویژه 
بازگش��ایی  اول  روز  در  مهرم��اه 

مدارس و دانشگاه ها خبر داد.
وی ب��ا اش��اره ب��ه افزای��ش 
30درصدی ترافيک روز بازگشایی 
مدارس از اجرای طرح ویژه ترافيک 
در اول مهرم��اه برای تردد  بالغ بر 
2 ميليون دانش آموز، دانشجو، کادر 
آم��وزش و پرورش و دانش��گاهی 

خبر داد.
رانندگی  و  راهنمای��ی  پليس 
تهران بزرگ در ادامه با اش��اره به 
برخورد با سرویس مدارس متخلف 
اظهار ک��رد: از روزه��ای ابتدایی 
مهرماه با سرویس هایی که صورت 
غيرمج��از و بدون داش��تن کارت 
س��لامت، معاینه فنی و برچسب 
ویژه تردد می کنند برخورد خواهد 

شد.
رئي��س پلي��س راهنمای��ی و 
رانندگی تهران بزرگ تصریح کرد: 
رانندگان س��رویس م��دارس باید 
برچسب جدید را به همراه داشته 
باشند. چون در غير این صورت با 

آنها برخورد قانونی خواهد شد.
وی افزود:  در برچسب جدید 
یک تغيير اساس��ی بوجود آمده و 
آن این است که شماره خودرو که 
در پایين برچس��ب درج می شود، 
خانواده ها اگر شکایتی داشته باشند 
می توانند با ش��ماره 1888 تماس 
بگيرند و یا به سامانه 30004246 
پيامک بزنن��د و تخلفات را اعلام 

کنند.

س��ردار رحيمی تاکي��د کرد: 
خودروهایی که به عنوان سرویس 
مدارس فعاليت می کنند فقط در 
س��اعت جابه جای��ی دانش آموزان 
حق ت��ردد در محدوده زوج و فرد 

را دارند.
م��ورد  در  همچني��ن  وی 
وضعي��ت پلي��س مدرس��ه گفت: 
تمامی مدارس��ی که در حاش��يه 
خيابان ها هس��تند، پليس مدرسه 
در آنها فعال ش��ده و تلاش داریم 
تمامی معلمان، فرهنگيار شوند و 
در ساعات بيکاری مبانی و مفاهيم 
ترافيکی و انضباط اجتماعی را به 

دانش آموزان آموزش دهند.
رحيمی با اشاره به تغيير شيوه 
آموزش همياران پليس گفت: برای 
دانش آموزان مقاطع اول تا س��وم 
دبس��تان، یک ش��يوه آموزشی و 
برای دانش آموزان س��وم تا ششم 
ابتدای��ی ني��ز یک ش��يوه دروس 
ترافيکی آموزش داده می ش��ود و 
برای دانش آموزان دبيرستانی نيز 
آماده  آموزش��ی متفاوتی  مطالب 

کرده ایم.
وی در م��ورد وضعيت پليس 
مدرس��ه گف��ت: فرم��ان پلي��س 

مدرسه همانند فرمان پليس است 
و بی توجه��ی به پرچم این پليس 
می تواند جریمه به همراه داش��ته 

باشد.
وی همچني��ن با بي��ان اینکه 
از 15 ش��هریورماه ت��ا 15 مهرماه 
امسال هرگونه کنده کاری و تغيير 
در محورهای ترافيکی ممنوع است، 
در مورد اصلاح هندس��ی بزرگراه 
ام��ام عل��ی)ع( گفت: هم��واره به 
توسعه حمل و نقل عمومی تاکيد 
داش��تيم و با توجه به تقاطع های 
زیادی که این بزرگراه دارد شاهد 
حجم زیاد مسافران خطوط اتوبوس 
BRT خواهيم بود. اما این بزرگراه 
مش��کلاتی دارد که ای��ن ایرادات 
احصا شده است و حتی دوستانمان 
در شهرداری حدود 80 درصد این 

ایرادات را نيز رفع کرده اند.
س��ردار رحيمی با بيان اینکه 
بزرگراه ه��ا تاثير زی��ادی در تردد 
خودروه��ا دارند، گف��ت: بزرگراه 
ی��ادگار و نيای��ش ک��ه دو س��ال 
حادثه خيزتری��ن  ج��زو  پي��ش 
راه ه��ای پایتخت بودن��د امروز با 
انج��ام اقدامات ایمن س��ازی جزو 
بزرگراه های امن محسوب می شوند 

و از آنجایی که وجود این بزرگراه ها 
تاثيرگذار اس��ت باید ایرادات آنها 
احص��ا و در جهت رفع آنها کنترل 

شود.
رحيمی با بيان اینکه س��رعت 
مجاز لاین جنوب به شمال بزرگراه 
امام علی)ع( 100 کيلومتر و لاین 
شمال به جنوب 80 کيلومتر است 
گفت: اخيرا ش��اهد کاهش مرگ 
ش��ش تن در پن��ج بزرگراه بزرگ 
تهران )باکری، یادگار، ستاری، امام 
علی و صياد شيرازی( بوده ایم که 

این توفيق مهمی است.
تمهیدات ویژه سفر حجاج

رئي��س پليس راه��ور ناجا در 
ادامه صحبت هایش به »تمهيدات 
پليس ب��رای تردد 20 ه��زار زائر 
مکه معظمه طی هفته جاری خبر 
داد و گف��ت: برای تس��هيل تردد 
زائران بيت الله الحرام  در فرودگاه، 
پارکين��گ 1، 2، 4، 5 و 6 درنظر 
گرفته ش��ده اس��ت ت��ا حجاج و 
بدرقه کنندگان از این پارکينگ ها 
استفاده کنند. بر اساس هماهنگی 
با پليس فرودگاه این پارکينگ ها 

ظرفيت 4 هزار خودرو را دارند.
وی ادامه داد: طرح پليس راهور 

ته��ران برای حج��اج در دو بخش 
اجرایی می ش��ود ک��ه مرحله اول 
آن از 22 شهریورماه تا 17 مهرماه 
ادام��ه دارد. توقف هرگونه خودرو 
در خيابان ه��ای اطراف فرودگاه و 
منتهی به آن ممنوع بوده و توقف 
در خيابان های معراج، پرواز و بلوار 

فرودگاه ممنوع است.
به گفته رحيمی، 130 پليس 
ب��ه هم��راه 5 دس��تگاه جرثقيل 
از آغ��از عمليات ه��ای پ��رواز در 
اطراف فرودگاه مس��تقر می شوند 
و طرح ه��ای ویژه ترافيکی را اجرا 

می کنند.
رئيس پلي��س راهور به زائران 
و مس��افران توصيه ک��رد با توجه 
به حجم تردد، س��اعتی زودتر در 
فرودگاه حاضر ش��ده ضمن اینکه 
بدرقه کنندگان کمتری در فرودگاه 

حاضر شوند.
 همچنين طرح ویژه بازگشت 
حج��اج نيز از 28 مهرم��اه تا 18 

آبان ماه به اجرا درمی آید.
رژه هفته دفاع مقدس

وی در ادام��ه صحبت هایش با 
اش��اره به آغاز هفته دفاع مقدس 
گفت: همزمان با 31 ش��هریورماه 
و آغ��از  هفت��ه دف��اع مقدس رژه 
باش��کوهی در ج��وار مرق��د امام 

خمينی)ره( برگزار می شود.
رحيمی تصریح کرد: بر همين 
اس��اس در روز 30 ش��هریورماه از 
نيمه ش��ب شنبه در معابر بزرگراه 
صالح آباد از ش��مال به جنوب، پل 
شهيد صنيع خانی- سه راه باقرآباد 
ضل��ع ش��مال علامه س��عيدی و 
راست گرد جنوب به شرق آزادراه 
تهران- قم مسدود و تردد وسایل 

نقليه ممنوع می شود.
 البت��ه در آزادراه ته��ران- قم 
اعمال ممنوعيت به نحوی اس��ت 
که رفت و آمد به طرف قم- تهران 

با مانعی روبرو نباشد.

معاون ملک زاده در س�ازمان میراث فرهنگی و گردشگری به 
یکی از خانه های تاریخی کاخ سعدآباد، اسباب کشی کرده و مدتی 

است که در این بنا، همراه با خانواده روزگار می گذراند.
به گزارش خبرگزاری فارس، یکی از خانه های تاریخی مجموعه فرهنگی 
تاریخی س��عدآباد، تبدیل به محل زندگی خانم مس��ئولی ش��ده که وی، 

چندین ماه در رأس حفاظت از ميراث فرهنگی کشور قرار داشته است.
در شرایطی که سازمان ميراث فرهنگی و گردشگری بارها از کمبود 
فضای موزه ای در کش��ور برای نمایش آثار و اشيای تاریخی گلایه داشته 
اس��ت، خانم »الف-م« معاون س��ه ماهه ميراث فرهنگی کش��ور در دوره 
ریاست محمد شریف ملک زاده در سازمان ميراث فرهنگی و گردشگری، 
بيش از یک ماه اس��ت که به همراه خانواده، در یکی از خانه های تاریخی 

سعدآباد سکنی گزیده است.
در س��الهای بع��د از انقلاب،  افرادی که از نگهبان��ان ميراث فرهنگی 
بوده ان��د در این خانه ه��ای تاریخی محوطه س��عدآباد زندگی می کردند. 
همزمان با برپایی اجلاس عدم تعهد از این ساکنان خواسته شد تا خانه ها 

را تخليه کنند.
در آن زمان، اداره کل حقوقی، تمام بناها را تخليه کرد و خانواده های 
س��اکن در این خانه ها را ب��ه مناطق »پرند« و »پردیس« فرس��تاد. این 
خانواده ها که حدود هش��ت خانوار بودند بعد از س��الها زندگی در دربند؛ 
منطقه خوش آب و هوای پایتخت، با نارضایتی این بناها را ترک کردند.

اما علی رغم آنکه »مسعود علویان صدر«، معاون ميراث فرهنگی کشور 
قرار بود این بناهای تاریخی را پس از مرمت تبدیل به »موزه« کند، خانم 
»م« خرداد ماه امسال، معاون ميراث فرهنگی شد و پس از گذشت چند 

ماه به یکی از خانه های تاریخی، اسباب کشی کرد.
قاعدتاً سازمان ميراث فرهنگی و گردشگری بودجه ای برای تجهيز این 
خانه ه��ا ندارد و تنها بودجه، مربوط به مرمت این بناهای تاریخی اس��ت 
اما این خانه حدود 200 متری، مرمت شد و به جای استفاده عمومی در 

اختيار یک »شخص« قرار گرفت.
زندگی در یکی دیگر از این خانه ها نيز به یکی از اعضای دفتر رئيس 
س��ابق سازمان ميراث فرهنگی و گردش��گری پيشنهاد شده بود که وی 

نپذیرفته است.
در چنين ش��رایطی که بخشی از اشيای تاریخی در انبارهای موزه ها 
به انتظار نمایش، مانده اند بهتر است مسئولان ميراث فرهنگی کشور به 
جای زندگی در این بناهای تاریخی به فکر تبدیل آنها به موزه باش��ند و 

آثار تاریخی را از غربت بيرون بياورند.

اسباب کشی خانم مسئول
 برای زندگی در کاخ

اعضای کمیس�یون ماده 100 ش�ورای اسلامی شهر 
ته�ران و نمایندگان ش�ورا در ش�ورای اس�لامی ری، 

شمیرانات و تهران انتخاب شدند.
ابوالفضل قناعتی، عضو ش��ورای ش��هر ته��ران دیروز در 
گفت وگو با مهر با اش��اره به دس��تور کار دیروز ش��ورا گفت: 
مصوبه خاصی نداشتيم برای انتخاب اعضای کميسيون ماده 
100 به نوعی کاندیداها معرفی و رای گيری شد و افرادی که 
تخصص بيش��تری داشتند به تعداد 20 نفر معرفی و انتخاب 
شدند. همچنين رای گيری برای انتخاب نمایندگان شورا در 
شوراهای اسلامی شهر تهران، ری و شميرانات هم انجام شد. 
چون ش��هر ری جمعيت بالای 500 هزار نفر دارد قرار ش��د 
برای ری سه نماینده معرفی شود. بعد از رای گيری ابوالفضل 
قناعتی، علی رضا دبير و محسن پيرهادی به عنوان نمایندگان 

شورای شهر در شورای شهر ری انتخاب شدند.
همچنين در شميرانات خانم معصومه آباد و عبدالحسين 
مختاباد و در شورای اسلامی تهران هم احمد مسجد جامعی، 

مهدی چمران و س��روری به عنوان نمایندگان شورای شهر 
انتخاب شدند.

این عضو ش��ورای ش��هر تهران در پاس��خ ب��ه اینکه آیا 
حاش��يه های مربوط به انتخاب شهردار و رای الهه راستگو به 
پایان رسيده است گفت: رئيس شورا امروز در نطق خود اعلام 
کرد برای توجه بيشتر به شهر تهران بهتر است از حاشيه ها 

دست برداریم.
انتقاد اصولگرایان از اقدام مسجد جامعی

اعضای اصولگرای شورای اسلامی شهر تهران اقدام رئيس 
شورا در انتصاب عباس جدیدی به سمت معاونت نظارت در 

صبح روز انتخاب شهردار را مورد نکوهش قرار دادند.
پرویز سروری در گفت وگو با فارس در این خصوص گفت: 
ما این کار را قدری غيرطبيعی دیدیم. البته من اميدوارم که 
این حکم صحت نداش��ته باشد، ولی اگر صحت داشته باشد، 
ش��تاب بی جهتی بوده که آقای مسجد جامعی به خرج داده 

است.

وی ادامه داد: هيچ ضرورتی نداشت که قبل از رای گيری 
برای انتخاب شهردار این حکم صادر شود تا شائبه زد و بند 
و معامله پيش بياید. البته نمی گویم معامله ای صورت گرفته، 
اما صدور این حکم در صبح روز انتخاب ش��هردار از س��وی 
رئيس شورا برای نماینده ای که در مظان حرف و حدیث قرار 
دارد، به طور طبيعی شبهه هایی را ایجاد می کند. به ویژه که 
آقای جدیدی اعلام کرد که من به فلان شخص رای داده ام.

سروری تاکيد کرد: به نظرم این کار یا اشتباه سهوی بود 
که رئيس شورا انجام داد یا اینکه اقدام بهنگامی نبود که توليد 

شبهات سياسی کرد.
ابوالفضل قناعتی نيز در این رابطه گفت: خوب است رئيس 
شورا س��وابق، تجربه و تعهدپذیری برخی دوستانی که قصد 
دارند مسئوليتی را به آنها محول کنند، مدنظر قرار بدهند و 
این موارد را در تصميم گيری خود لحاظ کنند. چون وقتی ما 
می خواهيم مس��ئوليت یک شهر را به شخصی واگذار کنيم، 

این موارد بسيار حائز اهميت است.

نمایندگان شورا در شوراهای اسلامی شهر تهران، ری و شمیرانات انتخاب شدند

رئی�س داروخانه 13 آب�ان، مهمترین چال�ش صنعت دارویی 
کشور را انتقال ارز و جابجایی مواد اولیه دانست و گفت: در حال 
حاضر مواد اولیه دارو را از کش�ورهای چین و هند وارد می کنیم 

که کیفیت پایین تری دارند.
خيرالله غلامی در گفت و گو با فارس، ریختن پول به حس��اب بيماران 
را از ابتدا گامی اش��تباه دانس��ت و گفت: این اقدام در هيچ کجای دنيا 

انجام نمی شود.
وی ادامه داد: اگر قرار اس��ت دارو به صورت پول واریز ش��ود باید به 
شرکت های بيمه گذار داده شود تا بيمه ها بتوانند تعهدات خود را نسبت 

به بيماران پوشش دهند.
وی مهمترین چالش صنعت دارویی کش��ور را انتقال ارز و جابجایی 
مواد اوليه عنوان کرد و گفت: سياست های خارجی اگر اصلاح شوند این 
چالش نيز برطرف خواهد شد.غلامی نسبت به مشکلات ورود مواد اوليه 
دارویی تصریح کرد: مشکلات تخصصی در همه جای دنيا وجود دارد و در 
کشور ما نيز هست و با تحقيق و تلاش می توان آن را حل کرد.وی ادامه 
داد: اما مش��کل اصلی مقدار مواد اوليه زیادی است که از خارج از کشور 
وارد می شود و تا هست مشکلات به قوت خود باقی است.رئيس داروخانه 
13 آبان گفت: مشکلات اجرایی داخلی هميشه وجود داشتند اما زمانی 

که مواد اوليه دارو را نداریم چه می توانيم توليد کنيم.
غلامی افزود: شرکت های دارویی در حال حاضر با این مشکلات دست 
و پنجه نرم می کنند و از منابع دیگر مواد اوليه را تامين می کنند، کمبودها 
وجود دارند و تا مشکل ارتباط مالی و بانکی ما با کشورهای اروپایی حل 

نشود این کمبودها ادامه می یابد.
وی گفت: در حال حاضر مواد اوليه دارو را از کشورهای چين و هند 
وارد می کني��م که کيفيت پایين تری دارن��د البته مواد خوبی نيز در این 

کشورها توليد می شود که گران تر هستند.
رئيس داروخانه 13 آبان افزود: شرکت های دارویی اروپایی تمایل دارند 
که با ما کار کنند اما بر اساس تحریم های ایجاد شده دچار مشکل هستند.

رئیس داروخانه 13 آبان خبر داد

واردات بالای مواد اولیه کم کیفیت دارو 
از چین و هند

فرمانده ناجا با بیان اینکه به جای برخورد با افراد 
بای�د به س�راغ مقصران اصلی و بانده�ا برویم، اظهار 
کرد: باید روی برخی باندها که در مس�یر ایجاد فساد 

در جامعه اقدام می کنند، تمرکز نماییم.
سردار اسماعيل احمدی مقدم دیروز در همایش رؤسای 
پلي��س اطلاعات و امنيت عمومی با اش��اره به اینکه وظيفه 
پليس امنيت رصد و پيش بينی اوضاع کش��ور اس��ت، گفت: 
در اواخر دولت قبلی مس��ئولان دولت قاطعانه اعلام کردند 
وضعيت ذخيره اقلام اساسی مناسب است و تا 6 ماه کشور 

دچار مشکل نخواهد شد.
وی ادام��ه داد: اما گزارش های پليس امنيت نش��ان داد 
ک��ه آنها دروغ می گوین��د و وضعيت اقلام در برخی موارد 2 
یا 3 ماه اس��ت. پليس امنيت این موضوع را به دولت جدید 
گزارش داد و آنها در جلس��ات مش��ترک خود با دولت قبلی 
موانع و مشکلات مربوطه را برطرف کردند و کشور از بحران 

نجات یافت.
احمدی مقدم در ادامه اش��اره به حوادث رخ داده درباره 
انتخابات س��ال 88 گفت:  آنهایی که فتنه را به راه انداختند 
گناهش��ان نابخش��ودنی اس��ت اما آنهایی که از سر نادانی 

فتنه گران را همراهی کردند موضوعشان متفاوت است.
وی افزود: خدا را شکر انتخابات 92 پيروزی بزرگی برای 

ملت به وجود آورد و سبب انسجام داخلی شد.
فرمان��ده ناج��ا تاکيد کرد: بعد از حوادث س��ال 88، دو 
دستگی هایی در کشور به وجود آمده بود که بعد از برگزاری 
انتخاب��ات و انتخاب روحانی به عنوان رئيس جمهور، این دو 
دس��تگی ها از بين رفت و اکنون کسانی که به حاشيه رانده 

شده اند نيز می توانند به نظام خدمت کنند.
احمدی مقدم با بيان اینکه کس��انی زمانی به همراهی با 
دشمنان و ضد نظام بودن محکوم شدند اما بعد از انتخابات 
آنه��ا قس��م می خورند که پایبن��د به نظام هس��تند و پيرو 

ولایت فقيه.
وی با اش��اره به برگزاری جشن پيروزی بعد از انتخابات 
گف��ت: برخی ها در آن زمان به ما فش��ار می آوردند که مانع 
از برگزاری جش��ن انتخابات شویم اما ما می گفتيم که ما از 
خوش��حالی مردم خوشحال هس��تيم، چرا نباید برای خلق 

حماسه سياسی، مردم جشن بگيرند.
فرمان��ده ناجا با بيان اینکه سياس��ت ني��روی انتظامی 
همراهی و همکاری با تمام جناح های سياس��ی است، گفت: 
برای ما فرق نمی کند که دولت از چه جناح سياس��ی باشد، 
ما رویکرد جناحی و حزبی نداریم و به دنبال برقراری امنيت 

در کشور هستيم.
فرمانده ناجا افزود: اگر امنيت در کشور برقرار باشد و چرخ 

اقتصاد به خوبی بچرخد جرم و جنایت در جامعه کم می شود 
و ما نيز به دنبال کم شدن جرم و جنایت در جامعه هستيم.
وی ادام��ه داد: بازگرداندن ارز از 2500 تومان به 1226 
تومان سبب شد از احتکارزا بودن این اقدام جلوگيری شود.
به گفته رئيس پليس کشور این اطلاعات امنيتی نيست 
که ما شنود بگذاریم تا به آن پی ببریم. این موضوعات چشم 
بينا می خواهد. به عنوان مثال وقتی دارو در بازار کم اس��ت 
نباید بگویيم که این موضوع تبعات اقتصادی و درمانی دارد 

باید تبعات امنيتی این موضوع را نيز در نظر بگيریم.
عضویت برخی وزرا در فیس بوک

فرمانده ناجا همچني��ن در مورد عضویت برخی وزرا در 
شبکه اجتماعی فيس بوک و انتشار برخی اخبار مبنی بر رفع 
فيلتر این ش��بکه گفت: شورای عالی فضای مجازی، وظيفه 
رس��يدگی به این مسئله را دارد و تاکنون ابلاغيه ای در این 
مورد نداده و منتظریم جلسه شورای عالی فضای مجازی در 
دولت جدید تشکيل شود که این مسئله از موضوعاتی است 
که قابل طرح است که آیا همچنان به این شبکه نگاه تهدید 
محور داش��ته باشيم یا خير که تاکنون مقررات تغيير نکرده 

و باید منتظر باشيم.
وی در مورد برگزاری برخی کنسرت ها با بيان اینکه ناجا 
در برخی موارد از سر ناچاری وارد شده گفت: درست نيست 
که ناجا به تنهایی وارد صحنه ش��ود و باید همه مس��ئولان 
مربوط��ه وارد این صحنه ش��وند چرا که حتما س��الن های 
کنس��رت ها ضوابطی دارند هر چند احساس می شود نه در 
م��ورد مجری، نه در مورد صحنه آرایی و حتی تماش��اگران 
هيچ رابطه ای حاکم نيس��ت و ناجا نمی تواند جای همه کار 
کند و همه باید وظایف خود را به درستی انجام دهند و قرار 
نيست بگير و ببند راه بياندازیم و باید ضوابط جامعه اخلاقی، 
اسلامی، فرهنگ اسلامی ایرانی رعایت شود و اجازه ندهيم 
جایی درس��ت شود که تبدیل به کانونی برای بی بند و باری 
باش��د و حتی علاقه مندان به موسيقی نيز رویشان نشود به 

آنجا بروند.
ماجرای شیطان پرستی در مدرسه

احمدی مق��دم با بيان اینکه به جای برخورد با افراد باید 
به سراغ  مقصران اصلی و باندها برویم گفت: باید روی برخی 
باندها که در راس��تای ایجاد فساد در جامعه اقدام می کنند 
تمرکز کنيم به گون��ه ای که اخيراً در اینترنت بليت فروخته 
شد و آدرس یک مدرسه را دادند که در آنجا مهمانی با عقاید 
انحرافی و شيطان پرستی قرار بود برگزار شود. که مدیر مدرسه 
نيز طلبکار ش��د و عنوان کرد که می خواهد از ناجا شکایت 
کند چرا که با این گروه قرارداد بس��ته بود و می خواست که 
برای مدرسه درآمدزایی کند و جای سؤال است که متوليان 

مدرسه چه حقی دارند و ناجا باید مسئول سازی کند.
احمدی مقدم در بخش دیگری از سخنانش با بيان اینکه 
یکی از مسائلی که پليس امنيت باید در دستور کار خود قرار 
دهد توجه به ریشه ها است افزود: باید تهدیدات را در فضای 
جدید شناسایی کنيم و با استفاده از قرائن از وقوع تهدیدات 
جلوگي��ری کنيم. به عنوان مثال اگر چند روز کارگران چند 
کارخانه اعتصاب کردند باید به این موضوع توجه ویژه کنيم و 
در این رابطه وارد عمل شویم. پليس اطلاعات همانند وزارت 
اطلاعات کيس محور نيس��ت و م��ا روی زمينه های ناامنی، 
نارضایتی و مس��ائل اجتماعی و فرهنگی فعاليت می کنيم. 
عمليات پلي��س اطلاعات و امنيت مبتن��ی بر پيش بينی و 
پيشگيری است و باید راهکار و هشدار لازم را بدهند با توجه 
به این که ما به همه اس��ناد دسترسی داریم و دسترسی به 
اطلاعات در نيروی انتظامی خيلی زیاد اس��ت باید اقدامات 
لازم در حوزه پيشگيری و پيش بينی انجام شود ضمن اینکه 

امکان تبادل همه اطلاعات در نيرو وجود داشته باشد.
به گفته رئيس پليس کش��ور فعاليت پليس اطلاعات و 
امنيت پهن کردن تور امنيتی برای شناس��ایی و برخورد با 
تهدیدات عليه جامعه اس��ت. ما کار گذاشتن دستگاه شنود 
یا تعقيب و مراقبت نداریم و این اقدامات کار ما نيست. این 

موضوعات کار دستگاه های دیگری است.
وی بر لزوم همکاری با سایر دستگاه های اطلاعاتی تاکيد 
کرد و گفت: هر دس��تگاه امنيتی باید مکمل دس��تگاه های 
دیگری باشد البته هر دستگاه وظایف مشخص خود را دارد 
و همکاری ها باید موجب هم افزایی شود. روزی که در زاهدان 
بمب گذاری در اتوبوس سپاه پاسداران رخ داد من در پاکستان 
بودم که بلافاصله با هواپيما به این شهر رفتم وقتی آمدیم و 
اوضاع را رصد کردیم دیدم تلفن ماهواره ای تروریس��ت ها در 
اختيار فرمانده است، به او گفتم چرا این وسيله را در اختيار 
وزارت اطلاعات ق��رار ندادی تا آنها بر روی این موضوع کار 
کنند چرا که ما تجهيزات لازم را در این باره نداشتيم. البته 
پ��س از همکاری ما با وزارت اطلاعات چند روز بعد تعدادی 

از تروریست ها دستگير شدند.
وی با بيان اینکه عده ای فکر کردند با آمدن دولت جدید 
حج��اب و آزادی های اجتماعی بيش��تر می ش��ود افزود: نه 
رئيس جمهور و نه هيچ یک از مسئولان دولتی در این رابطه 
اظهار نظر نکردند. وقتی که ناهنجاری های اجتماعی از یک 
ميزان مشخص عبور می کند باید در این باره فعال شویم. البته 
برخی رسانه ها با اخبار بعضاً نادرست و غلط سعی می کنند 
ضرباهنگ این موضوع را زیاد کنند که این کاملًا اشتباه است. 
البته توجه به مسائل تابستان و انتخابات منجر شد متجریان 

فکر کنند این طرحها تعطيل شده است.

سردار احمدی مقدم:

رویکرد جناحی و حزبی نداریم، به دنبال برقراری امنیت هستیم

با توجه به افزایش حجم تردد وسایل نقلیه شخصی در هفته 
اول مهر ماه برای جابه جایی دانش آموزان، نیروهای امدادرس�ان 
اورژانس، هلال احمر و آتش نش�انی در معابر شمال تهران مستقر 

می شوند.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک مهندس پوریا محمدیان 
معاون حمل ونقل و ترافيک شهرداری منطقه، با اعلام این خبر اظهار داشت: 
در اولين روزهای آغاز سال تحصيلی جدید به دليل مشخص نبودن زمان 
حرکت و ش��روع به کار سرویس های مدارس تردد وسایل نقليه شخصی 
بيش��تر می ش��ود و به دنبال آن با افزایش 30 تا 40 درصدی ترافيک در 

معابر شهری مواجه هستيم.
وی اف��زود: با هماهنگی های انجام ش��ده با نيروه��ای مرکز اورژانس 
و هلال احمر تهران و س��ازمان آتش نش��انی نيروهای عملياتی این مراکز 
در ميادین، بزرگراه ها و اماکنی که بر اس��اس تجربيات س��اليان گذشته 
و گزارش های موجود در مرکز کنترل ترافيک، خدمات رس��انی را تسریع 
می کند مستقر و کليه نيروهای عملياتی شامل آمبولانس، امداد هوایی و... 
آماده خدمات رس��انی می شوند.به گفته این مقام مسئول عوامل نيروهای 
انتظامی و پليس راهور منطقه یک نيز از 15 ش��هریور ماه در آماده باش 
کامل هس��تند و در تقاطع ها، مجاور مدارس، خيابان های اصلی مس��تقر 

می شوند و افسرهای مجرب نيز اقدام به آموزش دانش آموزان می کنند.
محمدی��ان برخورد با رانن��دگان متخلف وس��ایل نقليه به خصوص 
موتورس��واران را از دیگ��ر اقدامات پليس راهور منطقه دانس��ت و گفت: 
ضمن برخورد با متخلفين، طرح آموزش روزانه 100 راننده موتورسيکلت 
در منطقه، در حال اجراست و آموزشگر مربوطه در محل حضور یافته و 

اقدام به آموزش رانندگان می کند.
وی از شهروندان منطقه یک درخواست کرد در صورت بروز هرگونه 
مشکل و یا تخلف معاونت حمل و نقل و ترافيک منطقه را با شماره سامانه 

نظارت همگانی 1888 مطلع سازند.

معاون شهردار منطقه یک:

هفته اول مهر 
امدادرسانان در معابر مستقر می شوند

اعلام نتایج آزمون کاردانی به کارشناسی؛ اول مهر
مش�اور عالی سازمان سنجش آموزش کش�ور از اعلام نتایج 
آزمون دوره های کاردانی به کارشناس�ی ناپیوسته سال 1392 در 

اول مهر ماه خبر داد.
حس��ين توکلی به ایرنا گفت: آزمون دوره های کاردانی به کارشناسی 
ناپيوس��ته س��ال 1392 در هفت گروه آموزشی و 74 کد رشته امتحانی 

پنجشنبه 24 مرداد ماه 92 در 143 شهرستان برگزار شد.
وی افزود: بر اس��اس برنامه زمانی پيش بينی ش��ده، فهرست اسامی 
پذیرفته شدگان نهایی آزمون کاردانی به کارشناسی ناپيوسته سال 1392 
در ساعت 18 روز دوشنبه، اول مهر ماه از طریق سایت اینترنتی سازمان 

سنجش به نشانی www. sanjesh.orgمنتشر خواهد شد.

بی مهری
 نظام سلامت 

به بخش های روانپزشکی
دبیر سی امین کنگره سالیانه 
انجم�ن علم�ی روانپزش�کان 
ایران با بیان این که متاس�فانه 
بخش های روانپزشکی در نظام 
سلامت مورد غفلت و بی مهری 
واقع ش�ده اند، علت این امر را 
درآمدزای�ی پایین درمان این 
بیمارس�تان ها  ب�رای  بیماران 

دانست.
به گزارش روابط عمومی انجمن 
روانپزش��کان ایران، دکتر علی اکبر 
نجاتی صف��ا درباره هزین��ه درمان 
بيماری های روانی گفت: بس��ياری 
از بيماری های ش��دید روانپزشکی، 
مزمن بوده و ب��ه همين خاطر این 
بيم��اران از دو مح��ل متحم��ل بار 
اقتصادی می ش��وند. نخست اینکه 
بازده و ساعات کاری در این افراد به 
دليل بيماری شان دچار افت شده و 
بنابراین ممکن است درآمد مطلوبی 
نداش��ته باشند و دیگر اینکه درمان 

بيماری نيز هزینه هایی در بر دارد.
وی ضمن انتقاد از نقش حمایتی 
بيمه ها به خصوص بيمه های تکميلی 
در پوشش دهی درمانی این بيماران 
خاطرنشان کرد: شاید هزینه درمان 
بيماری های روانپزشکی در مقایسه 
ب��ا هزینه های مقطعی بس��ياری از 
بيماری ها که نيازمند عمل جراحی 
و مانند آن اس��ت، کمتر باش��د، اما 
مشاهده می کنيم که در طول زمان 
هزینه درمان بالایی بر بيمار تحميل 
شده است، بویژه آینکه در مواردی 
نيز بيمار نياز به بستری شدن دارد. 
در حال حاضر بسياری از بيمه های 
هزینه ای بابت روان درمانی پرداخت 

نمی کنند. 
دبي��ر علمی س��ی امين کنگره 
س��اليانه انجمن روانپزشکان ایران 
با بيان اینکه متاس��فانه بخش های 
روانپزش��کی در نظام سلامت مورد 
غفلت و بی مهری واقع شده اند، علت 
ای��ن امر را درآمدزایی پایين درمان 
بيمارس��تان ها  برای  بيم��اران  این 
دانس��ت.نجاتی صفا ادام��ه داد: در 
یک بيمارستان خدماتی چون اتاق 
عم��ل، جراح��ی، تصویرب��رداری و 
امثال آن درآمدزایی بيشتری برای 
بيمارستان دارد و به دليل سياست 
خودگ��ردان بودن بيمارس��تان  این 
بخش ها بيشتر مورد توجه مدیریت 
البته مصوباتی  است.  بيمارستان ها 
هم در وزارت بهداش��ت وجود دارد 
که اکثر بيمارستان هایی که تاسيس 
می ش��وند باید بخش روانپزش��کی 

داشته باشند.
وی تعداد تخت های روانپزشکی 
را بویژه در ش��هرهای بزرگ بسيار 
کمت��ر از حد نياز دانس��ت و گفت: 
ع��لاوه ب��ر ای��ن ضرورت بس��تری 
بيمارانی که از سيستم های قضایی 
به بيمارستان ها ارجاع داده می شوند 
و در زندان ه��ا به س��ر می برند نيز 
فشارهایی برای بيمارستان ها ایجاد 
کرده اس��ت. زیرا این بيماران باید 
در اولوی��ت ق��رار بگيرن��د که این 
خ��ود در وضعيت فعل��ی با کمبود 
فضا و امکانات مش��کلاتی را ایجاد 

کرده است.

اداره بهداش�ت مدینه من�وره با تایید 
مبتلا شدن 6 نفر به ویروس کرونا در شهر 
اعلام کرد که خبر شیوع ویروس کرونا در 

مدینه منوره صحت ندارد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی حج، اداره امور 

ویروس 
»کرونا« 
در مدینه

بهداش��ت مدینه منوره اعلام کرد: تعداد کسانی که به ویروس کرونا 
مبتلا شده اند، 6 نفر است که از این تعداد سه نفر جان خود را از دست 
داده  اند و یک نفر بهبود یافته و دو نفر دیگر در حال درمان هستند.

اداره بهداش��ت منطقه مدینه منوره افزود: حال این دو نفر خوب 
است و در آستانه مرخص شدن از بيمارستان هستند. اداره بهداشت 
مدینه منوره ضمن تاکيد بر صحت نداشتن خبر شيوع ویروس کرونا 
در مدینه منوره از رس��انه های مختلف از جمله سایت های اینترنتی 
خواست خبرهای نادرست و مبالغه آميز را منتشر نکنند و هنگام انتشار 

چنين خبرهایی مطمئن شوند.
این اداره تاکيد کرده اس��ت: مدینه منوره از جمله مناطقی است 

که کمترین مورد ابتلا به ویروس کرونا را دارد.
این اداره از همه مردم و زائران خواست اقدامات احتياط آميز لازم 
را برای پيش��گيری از این وی��روس و دیگر بيماری هایی که از طریق 

اختلاط شيوع پيدا می کند، به کار گيرند.

ح�زب الله لبنان به منظور تدابیر امنیتی در 
مناطق ضاحیه و بخش های دیگر شیعه نش�ین 
ک�ه در ماه ه�ای اخیر حم�لات تروریس�تی و 
انفجارهایی را ش�اهد بوده، به دنبال دستیابی 
به فناوری پیشرفته ای برای تسهیل در بازرسی 

ایست
 و بازرسی 

حرفه ای!

در آستانه فصل باز شدن مدارس مانع از ایجاد ترافيک در ورودی های 
ضاحيه بيروت شود.این فناوری اسکن خودرو نام دارد و از دقت بالایی 
برخوردار است و نياز به نيروی انسانی زیاد و صرف وقت و هزینه برای 

بازرسی خودروهای کوچک و بزرگ ندارد.
در این فناوری خودروها و کاميون ها به همراه سرنش��ينان خود 
از درون یک حلقه الکترونيکی بزرگ عبور می کنند و با اس��تفاده از 

اشعه ایکس تمام بخش های خودرو بازرسی می شود.

مقامات محل�ی افغانس�تان مرگ 27 
معدنچ�ی افغان را ک�ه در معدنی واقع در 
شمال ولایت »سمنگان« گیر افتاده بودند، 

تایید کردند.
»محمد صدیق غریزی«، س��خنگوی دولت 

مرگ
 27 

معدنچی 
افغان

ولایتی افغانس��تان گفت: این معدنچيان در حال کار کردن در معدن 
زغال سنگ   »آبخورک« بودند که قسمتی از این معدن فرو ریخت.

در ای��ن حادث��ه همچنين چه��ار نفر از ماموران امداد به ش��دت 
مجروح شدند.

به گزارش ایسنا به نقل از شبکه خبری بی بی سی، یک کارشناس در 
این رابطه اذعان داشت که نيروهای امدادی از امکانات مناسب بی بهره 
هس��تند. همچنين نگرانی هایی مبنی بر اینکه احتمالا 13 معدنچی 

دیگر همچنان در معدن گرفتار شده باشند، وجود دارد.
حادثه معدن آبخورک آخرین حادثه معدنی در افغانس��تان است، 
در دسامبر سال گذشته ميلادی )2012( نيز  طی یک حادثه مشابه 
11 معدنچی در معدنی در ش��مال اس��تان »بغلان« جان خود را از 

دست دادند.

با ادامه بارندگی های گسترده در مناطق 
مرکزی »کلورادو« تاکنون چهار نفر کش�ته 
شده اند و از سرنوشت 172 نفر هم اطلاعی 

در دست نیست.
به گزارش شبکه »آی تی وی«، با گذشت چهار 

 4کشته و 
172 مفقود 

در سیل 
کلورادو

روز از آغاز بارندگی ها در مناطق مرکزی ایالت »کلورادو« آمریکا، چهار 
نفر کشته  و از سرنوشت 172 نفر نيز اطلاعی در دست نيست.

نيروه��ای ام��دادی در حالی تلاش می کنند ب��ه مناطقی که راه 
ارتباطی آن ها به دليل جریان سيل مسدود شده دسترسی پيدا کنند 
که اداره هواشناسی آمریکا از ادامه و تشدید بارندگی ها در این مناطق 

خبر داده است.
ب��ه گفته رئيس پليس منطقه »بولدر کانتی« این 172 نفر الزاما 
مفقود نشده اند، بلکه کس��انی هستند که خانواده ها و دوستانشان از 
سرنوشتشان بی اطلاع بوده و نتوانسته اند با آن ها ارتباط برقرار کنند.

بارندگی های اخير در این فصل از سال در کلورادو از دهه 1940 
تاکنون بی سابقه بوده است. این بارندگی ها به جاری شدن سيل و بروز 
خس��ارات گسترده منجر شده است. مسئولان محلی مجبور شده اند 

صدها نفر از ساکنان این منطقه را تخليه کنند.

برنامه ویژه پلیس در آغاز سال تحصیلی
و نظارت بر سرویس مدارس

از خودروها است.
به گزارش الخبر، این فناوری که پيش��رفته ترین دس��تگاه در نوع 
خود اس��ت، می تواند سرعت بازرسی خودروها را افزایش داده و به ویژه 


